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Rada Gminy Ostróda 
Sesja Rady Gminy 

Protokół nr XVI/2025 
z obrad XVI Sesji Rady Gminy Ostróda,  

w kadencji 2024-2029 z dnia 26 lutego 2025 r. godz. 1300 
w sali 401 Urzędu Gminy Ostróda 

Dnia 26 lutego 2025 r. o godz. 1300 odbyła się XVI Sesja Rady Gminy Ostróda w kadencji 
2024-2029. 
Obecnych na sesji było 15 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Wójt Gminy Ostróda Pan Bogusław Fijas; 
- Z-ca Wójta Gminy Ostróda Pan Grzegorz Kastrau; 
- Skarbnik Gminy Ostróda Pani Anna Płecha; 
- Radca Prawny Pani Katarzyna Borowska; 
oraz sołtysi z terenu Gminy Ostróda zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu.  
Na sesji podjęto uchwały od Nr XVI/105/2025 do Nr XVI/120/2025. 
 
Planowany porządek obrad:    

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad XV Sesji Rady Gminy. 
3. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostróda 

na lata 2025 – 2039. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ostróda na 2025 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Gminie Ostróda na lata 2025-2032. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru działek położonych w obrębie Tyrowo, gmina Ostróda. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie Stare Jabłonki (dz. ew. nr 76, 137/3, 138/7, 152/3, 152/4), gmina Ostróda. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek ew. Nr 107/1, 107/2,  obręb Kajkowo, gmina Ostróda. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Rudno, gmina Ostróda. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki ew. Nr 135/6 położonej w obrębie Lubajny, 
gmina Ostróda. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ew. Nr 346/30, 346/31, 346/32, 346/33, 
346/34, 346/35, 346/36 położonych w obrębie Kajkowo, gmina Ostróda. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Idzbark, gmina 
Ostróda. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Zwierzewo, gmina 
Ostróda. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ew. nr 10/1, 10/2, 10/3, 10/4 położonych w 
obrębie Miejska Wola, gmina Ostróda. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zapobieżenia tworzeniu na 
terenie Gminy Ostróda ośrodków dla nielegalnych imigrantów. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ostróda. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Ostróda oraz pracownika 

Urzędu. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 16 grudnia 2024 r. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 6 stycznia 2025 r. 
21. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
22. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
23. Wolne wnioski i informacje. 
24. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Pan Marek Husar otworzył obrady XVI Sesji Rady Gminy Ostróda. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi quorum przy którym Rada Gminy 
może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Pan Marek Husar Przewodniczący Rady odczytał klauzulę w sprawie ochrony osób fizycznych 
w związku z przetwarzaniem danych osobowych tak zwanym RODO. 

Następnie powitał obecnych na sesji: Wójt Gminy Ostróda Bogusława Fijasa, Skarbnik Gminy 
Ostróda Annę Płecha, Mecenas Katarzynę Borowską, radnych, sołtysów oraz przybyłych gości. 
 
Przewodniczący Rady powołał na Sekretarza obrad Wiceprzewodnicząca Rady Barbarę 
Stabińska, która na powyższe wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady złożył wniosek formalny o nie czytanie podstaw prawnych w 
projektach uchwał. 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie wniosku o nie czytanie podstaw prawnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek o nie czytanie podstaw prawnych w projektach 
uchwał. 

Przewodniczący Rady nawiązując do otrzymanego przez radnych porządku obrad zapytał, czy 
ktoś chciałby zgłosić zmiany do porządku obrad? 

Wójt Gminy Ostróda złożył wnioski o rozszerzenie porządku obrad zgłaszając dwa projekty 
uchwał: 
1). Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych 
komisji problemowych Rady Gminy Ostróda. 
2). Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji problemowych Rady Gminy Ostróda 

Pan Bogusław Fijas Wójt Gminy Ostróda przedstawiła uzasadnienie: „ w dniu 19 lutego 2025 
r. wpłynęła od radnego Krzysztofa Wrońskiego do Przewodniczącego Rady Gminy Ostróda, 
pisemna rezygnacja z pełnienia funkcji członka w Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 
Społecznych. W poprzedniej uchwale skład liczbowy Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 
Społecznych został ustalony w liczbie 11, w związku z powyższym zasadne jest podjęcie przez 
Radę uchwał zmieniających składy liczbowe i osobowe stałych komisji problemowych Rady 
Gminy Ostróda. Sesja została zwołana 18.02.2024 r. wniosek wpłynął 19.02.2024r. w związku 
z powyższym wnioskuję o wprowadzenie dwóch proceduralnych projektów uchwał”. 
 
Radna Barbara Stanińska wnioskowała o zdjęcie z porządku obrad pkt. 4 i pkt 5. 
Więcej wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
W chwili obecnej przystąpiono do wprowadzenia głosowań w programie na eSesja. 
 
Następnie Wójt Gminy Ostróda prosił radną o przedstawienie uzasadnienia. 
 
Radna Barbara Stabińska potwierdziła, że projekt był omawiany na komisjach jednak wniosek 
odnośnie Zakładu Obsługi Komunalnej i noty wystawionej na 17 tys. nie został dokładnie 
wyjaśniony. Radna dodała: „nie było pana panie wójcie ale poprosiliśmy tutaj o przedstawienie 
dokładnie co w tej kwocie się mieści, nie mamy żadnych na ten temat wiadomości”. 
 
Wójt Gminy Ostróda Pan Bogusław Fijas powiedział, że to jest jeden z punktów który dotyczy 
zmian, poza tym  w projekcie są również inne zmiany i jeśli są wątpliwości rada ma prawo 
usunąć punkt wskazując uzasadnienie a jeśli w stosunku do innych punktów nie ma wątpliwości 
to dlaczego ich nie przegłosować? Pan Wójt twierdzi, że to jest objaw jawnej destrukcji nie 
popartej absolutnie żadnymi argumentami. Rzecz miała miejsce wczoraj, na komisji i niestety 
większość rady zastosowała pewien model takiego szantażu, czyli usilne wycofanie jednego 
punktu pod warunkiem że przejdą inne. Takie praktyki na tej sali nigdy nie miały miejsca to 
jest pierwszy raz w historii gdzie aspekty poza merytoryczne mają większe znaczenie niż to co 
jest niezbędne do należytego funkcjonowania samorządu. Pan Fijas prosił o rozwagę i zajęcie 
się tematami do którego radni zostali powołani przez wyborców, ponieważ zadaniem rady jest 
procedowanie uchwał a jeśli są uwagi do projektów, czy do zapisów można oczywiście to 
zmieniać, usuwać ale nie zmieniać czy nie usuwać punktów, które decydują o funkcjonowaniu 
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gminy. Ponadto, Pan Bogusław Fijas nadmienił, że w ubiegłym roku była taka sytuacja, że pan 
przewodniczący nie zwołał sesji, wypłaty dla pracowników zostały niestety opóźnione i wina 
została zrzucona na wójta, gdzie ewidentnie zawiniła rada, a mówiąc szczerze przewodniczący 
nie zwołując w odpowiednim czasie rady. Wójt prosił o wzięcie tego argumentu pod uwagę i 
podziękował za głos. 
 
Pan Marek Husar Przewodniczący Rady potwierdził, że nie zwołał  sesji i została zwołana, 
przesunięta na nowy termin ponadto uważa, że można było wyrobić się w tym czasie.  
 
Pan Wójt wtrącił : „to pan tak uważa” 
 
Dalej Pan Marek Husar powiedział, że na wczorajszych komisjach była taka prośba, żeby 
autopoprawką znieść ten punkt z tą kwotą 17.000, ponieważ radni nie wiedzą co wchodzi w 
skład bieżący kwoty. Ponadto przypomina się radnym, że muszą odpowiadać za swoje decyzje, 
dlatego na wczorajszym posiedzeniu komisji radni prosili, żeby autopoprawką zdjąć ten  punkt 
15 z tabeli z kwotą 17.000 tj. dofinansowania ZOKu, uważa, że temat powinien być 
wyjaśniony, ponieważ wczoraj radni pytali. 
 
Wójt Gminy Ostróda Pan Bogusław Fijas powiedział, że w trakcie procedowania tego 
projektu uchwały Pani Skarbnik możne takie  wyjaśnienia złożyć odnośnie kwoty 17 tys. zł w  
Pan Bogusław Fijas prosił, żeby nie zdejmować tego projektu uchwały. 
 
Radny Witold Bojar odnosząc się do Przewodniczącego Rady stwierdził, że odnosi wrażenie 
jakby Pan Przewodniczący był na innych komisjach, ponieważ wczoraj zostały złożone  
wyjaśnienia co do kwoty 17 tysięcy złotych. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że wyjaśnienie takie które padło wczoraj to nie było 
wyjaśnienie. 
 
Radny Andrzej Bartnicki skierował zapytanie do radnego Witolda Bojara aby wyjaśnił co 
wchodzi w skład podanej kwoty. Wczoraj na komisjach Pan Wójt pojawił się tylko na chwilę i 
nie przedstawił dokumentu, o który prosili radni. Ponadto poproszono Panią Skarbnik żeby 
przyniosła dokument co się nie wydarzyło. Radny odnosząc się do Pana Wójta prosił aby nie 
mówić o stosowaniu szantażu, ponieważ uważa, że powinna być konstruktywna dyskusja, Pan 
Wójt powinien zostać na komisji i wytłumaczyć radnym a wejście na komisję przedstawienie 
swojego punktu widzenia i wyjście z komisji nie rozwiązało problem tylko eskaluje, stwierdził 
radny i  podziękował za wystąpienie. 
 
Wójt Gminy Ostróda odnosząc się do wypowiedzi radnego Andrzeja Bartnickiego stwierdził 
tu nie chodzi o te 17 tys. Na komisjach rady szczegółowe sprawy finansowe są przedstawiane 
przez skarbnika najbardziej kompetentną osobę, która dba i zna  budżet, zna mechanizm 
tworzenia i jego realizację. Pan Wójt jest przekonany, że nie chodzi o merytorykę tylko, żeby 
eskalować atak na wójta, co w ostatnim czasie jest nagminne. Dalej Pan Wójt powiedział, że 
poda informacje bardzo ogólne, które  uważam za wystarczające i wyjaśnił, że ZOK opiekuje 
się obiektami sportowymi i to jest kwota która się należy ZOK-owi za pracę, czy za czynności, 
czy za usługę, która była wykonana na poczet utrzymania tych boisk. Pan Wójt uważa, że 
radnym chodzi o sprawy personalne, ponieważ od jakiegoś czasu jest nacisk  żeby na siłę 
zmienić sposób zarządzania obiektami, który byłby znacznie droższy co odbiera jako ewidentny 
atak, ponadto dotacja była przedstawiona na komisji a sprawozdanie z dotacji zdaje się po 
wykonaniu, zrealizowaniu zadania. Pan Bogusław Fijas nadmienił, że taka sytuacja nigdy nie 
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miała miejsca na tej sali i prosił radnych o procedowanie punktów dotyczących zmian w 
budżecie jak i projektu wieloletniej prognozy finansowej gminy Ostróda. 
 
Radny Andrzej Bartnicki odnosząc się do wypowiedzi Pana Wójta powiedział: „ Panie Wójcie 
nie chodzi o rozpisanie 17 tys. co do złotówki tylko chodzi o zasadę”. Na ostatniej sesji 
zwiększane były środki na inwestycje w Samborowie ponad 180 tys. co wyjaśnione zostało, że 
w tę kwotę wchodzą roboty dodatkowe, informacje można było uzyskać u kierownika o co 
wystąpił radny Bartnicki. Rada wniosek przegłosowała i przeszło. Radny uważa, że zanim 
podejmie decyzje to chciałby wiedzieć nad czym głosuje i dodał, że Wójta wczoraj nie było na 
komisjach nie przedstawił uchwał a pani skarbnik wyjaśniła, że są to wynagrodzenia plus 
delegacje. Radny dodał, że chodzi o  normalną ludzką rozmowę, a nie szukanie jakichś 
konfliktów i zapewnił że nikt z Panem Wójtem nie jest skonfliktowany. Ponadto dodał, że  chcę 
po prostu wiedzieć czego te środki dotyczą i zapytał dlaczego nie 12 tys. lub np. 40 tys. 
 
Wójt Gminy Ostróda powtórzył, że każda dotacja po przekazaniu do złotówki jest rozliczona  
i nie obaw że jakiekolwiek środki będą wydatkowane niezgodnie z prawem. Następnie 
odnosząc się do kwestii nadmienionej przez radnego poprzedniej sesji i zwiększanych środków 
na Samborowo Pan Wójta uważam że się nic nie stało że radny się zainteresował, ponieważ 
trudno żeby na posiedzeniach omawiać szczegółowo zasadność wydatkowania każdej 
złotówki. Pan Wójt stwierdził, że od zasadności są inspektorzy nadzoru robią wyceny co opiera 
się na zaufaniu, na umowach sporządzonych z ludźmi, którzy dbają o inwestycje, mają do tego 
odpowiednie kwalifikacje i gwarantują odpowiednio jakość i dodał, że nie ma najmniejszych 
obaw i niczego nie ma tu do ukrycia. 
 
Radny Andrzej Bartnicki przyznała rację Wójtowi, że nie ma nic  do ukrycia jednak uważa, że 
na komisjach powinno być wypracowane gotowe stanowiska, a na sesji tylko przyjść i 
zagłosować. I gdyby wczoraj się tak zadziało, że Pan Wójt przyszedłby na komisje i przedstawił  
dokument albo informacje od pani skarbnik, że ta autopoprawka zostanie usunięta i będzie 
zgoda i w projekcie budżetu wówczas nie byłoby problemu. Radny dodał, że można ścierać się 
na argumenty jednak nie robić sobie złośliwości, ponieważ należ pracować najlepiej jak się 
potrafi dla tej gminy i dbać o środki finansowe i  nasz wizerunek.  Wczoraj komisje zakończyły 
się po 16 a można było zostać do 20  wypracować stanowisko wówczas dziś nie byłoby 
problemu. Radny dodał, że wystarczyło przynieść jedną kartkę i  argument zostałby wytrącony.  
 
Pan Bogusław Fijas powiedział, że mimo iż wypowiedź radnego ładnie brzmi to nie zgadza się 
ze stanowiskiem, ponieważ działania radnego nie są poparte działaniami. 
 
Radny Bartnicki podziękował i nie odniósł się do wypowiedzi Pana Wójta. 
 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
Pan Marek Husar Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad poszczególnymi 
wnioskami. 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad wnioskiem Wójta Gminy Ostróda o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych 
komisji problemowych Rady Gminy Ostróda.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad, po pkt 20 jako pkt 21. 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad wnioskiem Wójta Gminy Ostróda o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji problemowych Rady Gminy Ostróda.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 

 
Ze względów technicznych monitor telewizora nie wskazywał sposobu głosowania radnych. 
Z sali obrad sołtysi domagali się podawania wyników głosowania. 
Przewodniczący rady na powyższe wyraził zgodę. 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad wnioskiem Radnej Barbary Stabińskiej w sprawie zdjęcia z porządku obrad 
punktu 4, tj. podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostróda na lata 2025 – 2039. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marcin 
Jabłonowski, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek 
PRZECIW (7) 
Witold Bojar, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, Łukasz 
Wolf, Krzysztof Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Elżbieta Chmura 
 
Rada Gminy w wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy oddaliła wniosek radnej 
Barbary Stabińskiej. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kolejny wniosek radnej B. 
Stabińskiej.  

Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad, po pkt 20 jako pkt 21. 
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Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad wnioskiem Radnej Barbary Stabińskiej w sprawie zdjęcia z porządku obrad 
punktu 5, tj. podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ostróda na 2025 rok.  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar, 
Marcin Jabłonowski, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek 
PRZECIW (7) 
Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Wniosek radnej Barbary Stabińskiej został przyjęty. 
 
 
W wyniku przeprowadzonej rozmowy Przewodniczącego Rady z Radca Prawnym, 
Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu 4, tj. 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostróda na 
lata 2025 – 2039. 
 
Wniosek wprowadzono do systemu eSesja. 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad wnioskiem Przewodniczącego Rady Gminy Ostróda Marka Husara w 
sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 4.  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar, 
Marcin Jabłonowski, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek 
PRZECIW (7) 
Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy Ostróda w wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęła wniosek 
Przewodniczącego Rady i zdjęła z porządku obrad pkt 4. 
 
Ad. 2.  
Przyjęcie protokołu z obrad XV Sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z obrad XV Sesji Rady Gminy..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Ad. 3.  
Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami, przedstawił Wójt Gminy Ostróda 
Bogusław Fijas zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
Radna Barbara Stabińska odnosząc się do pkt 10. sprawozdania nt. prowadzonych 
dodatkowych zajęć z zakresu aktywności fizycznej w ramach Programu "Aktywny do 
kwadratu", zapytała jakie na to są przeznaczone fundusze. 
 
Wójt Gminy Ostróda wyjaśnił, że jest to projekt przygotowany przez Ministerstwo, gmina 
zgłosiła akces, może się okazać że wszystkie szkoły się zakwalifikują. O wynikach będzie 
można informować na następnej sesji, chodzi tu kultura fizyczna,  zajęcia sportowe dla dzieci, 
tj. ok. 2 godz. na oddział. 

 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostróda na 
lata 2025 – 2039. (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
Projekt został zdjęty z porządku obrad. 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ostróda na 2025 rok. (punkt zdjęto z 
porządku obrad) 
 
Projekt został zdjęty z porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych w Gminie Ostróda na lata 2025-2032. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały. 

W tym punkcie na salę obrad przybył Pan Grzegorz Kastrau Zastępca Wójta Gminy Ostróda.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych w Gminie Ostróda na lata 2025-2032. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Uchwała Nr XVI/105/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Gminnej 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Ostróda na lata 2025-2032. 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszaru działek położonych w obrębie Tyrowo, gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady z uwagi na obszerny zakres projektu uchwały złożył wniosek o 
odczytanie § 1 ust. 1 i 2 oraz § 14 ust. 1 i 2 przez podniesienie ręki. 
 
Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie i poinformował, wniosek został 
przyjęty. 
 
Radny Łukasz Wolf zwrócił uwagę Przewodniczącemu Rady, że przeprowadził głosowanie 
zapytując radnych kto jest „za”, nie dając możliwości głosowania „przeciw” i „wstrzymuję 
się”. 
 
Przewodniczący Rady ponownie przeprowadził głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem. 
Głosowało 15 radnych: za oddano -14 głosów, przeciw - 1 głos, wstrzymało się - 0 głosów. 
Wniosek Przewodniczącego Rady został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał wnioskowane zapisy projektu 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszaru działek położonych w obrębie Tyrowo, gmina Ostróda.  
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Tomasz 
Klimecki, Dominik Serafin, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
PRZECIW (2) 
Kinga Balcerzak, Dariusz Szymanek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Marcin Jabłonowski, Barbara Stabińska. 
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Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/106/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru działek położonych w obrębie Tyrowo, 
gmina Ostróda.  
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 
Stare Jabłonki (dz. ew. nr 76, 137/3, 138/7, 152/3, 152/4), gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady z uwagi na obszerny zakres projektu uchwały złożył wniosek o 
odczytanie § 1 ust. 1 i 2 oraz § 17 ust. 1 i 2, przez podniesienie ręki. 
 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem. 
Głosowało 15 radnych: za oddano -15 głosów. 
Wniosek Przewodniczącego Rady został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał wnioskowane zapisy projektu 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 
Stare Jabłonki (dz. ew. nr 76, 137/3, 138/7, 152/3, 152/4), gmina Ostróda.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/107/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Stare Jabłonki (dz. ew. nr 76, 137/3, 138/7, 
152/3, 152/4), gmina Ostróda.  
 
Ad. 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
działek ew. Nr 107/1, 107/2, obręb Kajkowo, gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady z uwagi na obszerny zakres projektu uchwały złożył wniosek o 
odczytanie § 1 ust. 1 i 2 oraz § 15 ust. 1 i 2, przez podniesienie ręki. 
 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem. 
Głosowało 15 radnych: za oddano -14 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymało się 0 głosów. 
Wniosek Przewodniczącego Rady został przyjęty większością głosów. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał wnioskowane zapisy projektu 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
działek ew. Nr 107/1, 107/2, obręb Kajkowo, gmina Ostróda. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/108/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ew. Nr 107/1, 107/2, obręb Kajkowo, 
gmina Ostróda. 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Rudno, gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Rudno, gmina Ostróda. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/109/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w obrębie Rudno, gmina Ostróda. 
 
Ad.11.  
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działki ew. Nr 135/6 położonej w obrębie Lubajny, 
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gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działki ew. Nr 135/6 położonej w obrębie Lubajny, 
gmina Ostróda.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, 
Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Kinga Balcerzak 
Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę. 
 
Uchwała Nr XVI/110/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ew. Nr 
135/6 położonej w obrębie Lubajny, gmina Ostróda.  
 
Ad.12.  
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ew. Nr 346/30, 346/31, 346/32, 346/33, 346/34, 
346/35, 346/36 położonych w obrębie Kajkowo, gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ew. Nr 346/30, 346/31, 346/32, 346/33, 346/34, 
346/35, 346/36 położonych w obrębie Kajkowo, gmina Ostróda. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/111/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek ew. Nr 
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346/30, 346/31, 346/32, 346/33, 346/34, 346/35, 346/36 położonych w obrębie Kajkowo, 
gmina Ostróda. 
 
Ad.13.  
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Idzbark, gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Idzbark, gmina Ostróda. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, 
Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Witold Bojar 
Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/112/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w obrębie Idzbark, gmina Ostróda. 
 
Ad. 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Zwierzewo, gmina 
Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały 
 
Przewodniczący Rady czytając projekt uchwały wskazał pracownikowi Biura Obsługi Rady, 
że jest tu błąd literowy, co można zaznaczyć. 
Następnie Pan Marek Husar przeprosił, że odczytuje nie tę uchwałę i przystąpił do czytania 
właściwego projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Zwierzewo, gmina 
Ostróda. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/113/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w obrębie Zwierzewo, gmina Ostróda. 
 
Ad. 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ew. nr 10/1, 10/2, 10/3, 10/4 położonych w 
obrębie Miejska Wola, gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ew. nr 10/1, 10/2, 10/3, 10/4 położonych w 
obrębie Miejska Wola, gmina Ostróda.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
PRZECIW (8) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar, 
Marcin Jabłonowski, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek 
 
Rada Gminy Ostróda nie podjęła uchwały. 
 
Ad.16.  
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zapobieżenia tworzeniu na 
terenie Gminy Ostróda ośrodków dla nielegalnych imigrantów. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zapobieżenia tworzeniu na 
terenie Gminy Ostróda ośrodków dla nielegalnych imigrantów.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, 
Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Dariusz Szymanek 
PRZECIW (3) 
Witold Bojar, Barbara Stabińska, Łukasz Wolf 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy Ostróda większością głosów podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/114/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie rozpatrzenia petycji 
dotyczącej zapobieżenia tworzeniu na terenie Gminy Ostróda ośrodków dla 
nielegalnych imigrantów. 
 
Ad.17.  
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ostróda.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, 
Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Kinga Balcerzak 
Rada Gminy Ostróda większością głosów podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/115/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Wójta Gminy Ostróda.   
 
Ad.18.  
Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Ostróda oraz pracownika 
Urzędu. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Ostróda oraz pracownika 
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Urzędu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, 
Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Kinga Balcerzak 
 
Rada Gminy Ostróda większością głosów podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/116/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie skargi na działalność 
Wójta Gminy Ostróda oraz pracownika Urzędu. 
 
Ad. 19.  
Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 16 grudnia 2024 r. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Andrzej Bartnicki poinformował, że chce wyłączyć się z głosowania. 
 
Następnie radna Barbara Stabińska nawiązując do złożonej skargi na radnego Andrzeja 
Bartnickiego zapytała przez ile osób skarga została podpisana i z jakich funduszy była 
finansowana impreza. 
 
Pani Wioletta Czossek Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyjaśniła, że 
skarga została złożona przez mieszkańców osiedla Widok, podpis jest jeden nieczytelny . 
Radna dodała, że skarga nie powinna być rozpatrywana z uwagi, że brak jest podpisu. 
 
 
Przewodniczący Rady nadmienił, że skarga nie powinna być rozpatrywana, nie jest skargą ale 
skoro przeszła procedurę. 
Pani Katarzyna Borowska Radca Prawny udzieliła wyjaśnień w kwestii procedury nad 
złożoną skargą. 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 16 grudnia 2024 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek 
Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, Barbara 
Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
BRAK GŁOSU (1) 
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Andrzej Bartnicki 
 
Rada Gminy Ostróda większością głosów podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/117/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie skargi z dnia 16 grudnia 
2024 r. 
 
Ad. 20.  
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 6 stycznia 2025 r. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 6 stycznia 2025 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, 
Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Kinga Balcerzak 
 
Rada Gminy Ostróda większością głosów podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/118/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku z 
dnia 6 stycznia 2025 r. 
 
Ad. 21.  
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych 
komisji problemowych Rady Gminy Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych 
komisji problemowych Rady Gminy Ostróda.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy Ostróda jednogłośnie podjęła uchwałę. 



 

18 
 

Uchwała Nr XVI/119/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
ustalenia składów liczbowych stałych komisji problemowych Rady Gminy Ostróda.  
 
Ad. 22.  
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji problemowych Rady Gminy Ostróda 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję a następnie odczytał projekt uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji problemowych Rady Gminy Ostróda.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy Ostróda jednogłośnie podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XVI/120/2025 r. z dnia 26 lutego 2025 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
ustalenia składów osobowych stałych komisji problemowych Rady Gminy Ostróda.  
 
Ad. 23.  
Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
 
Przewodniczący Rady udzielał głosu według kolejności zgłoszeń: 
 
Pan Jerzy Kamiński sołtys sołectwa Zwierzewo w odniesieniu do uchwały w sprawie petycji 
dot. zapobieżenia tworzeniu ośrodków dla nielegalnych imigrantów wyraził swoje 
niezadowolenie pytając Radę: „ gdzie szukać tych podstaw i czy szukać ich w oświeconej 
Europie, która już będzie budować 49 takich ośrodków na terenie Polski. Pan sołtys dodał, że 
90% mieszkańców naszej gminy jest przeciwko budowie takim ośrodków i nadmieni, że 
obecnie rządząca opcja wykona wszystko co im powie Europa” 
 
Przewodniczący Rady nadmienił, że nie jest w stanie odpowiedzieć za opcję rządzącą. 
 
Pan Jerzy Kamiński wtrąciła: „za siebie panie przewodniczący niech pan odpowie”. 
 
Pan Marek Husar dalej stwierdziła, że jest za tym żeby nie było takich ośrodków natomiast co 
do projektu uchwały proszę o stanowisko Pani Mecenas, czy Pana Wójta, dlaczego został 
przygotowany taki był projekt uchwały a nie inny. 
  
Wójt Gminy Ostróda Bogusław Fijas powiedział, że ważne że temat wybrzmiał, 
wnioskodawca zapewne jest usatysfakcjonowany, że odbyła się dyskusja. Pan Wójt złożył 
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deklarację, że jest przeciwnikiem tworzenie na terenie Polski ośrodków dla nielegalnych 
imigrantów a jeśli urząd otrzyma jakąś wiedzę będzie na bieżąco informował. 
 
W tym punkcie Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Alfredowi Korybutowi 
właścicielowi obiektu Świetlik w Kajkowie, który w swojej wypowiedzi poruszył wiele 
różnych kwestii, które są dostępne na nagraniu transmisji obrad XVI sesji w Biuletynie 
Informacji Publicznej. 
 
Następnie radna Barbara Stabińska odczytała oświadczenie dotyczące nieakceptowalnego 
zachowania pracownika Urzędu Gminy Pana Henryka Chociana.  
 
Po odczytaniu oświadczenia radna Pani Stabińska przypomniała, że Pan Wójt dziś kierując 
słowa do radnego Andrzeja Bartnickiego stwierdził, że radni powinni współpracować z 
pracownikami, dlatego słowa zawarte w oświadczeniu są adekwatne do tego co powiedział 
pan wójt.  
 
Stanowisko radnej Barbary Stabińskiej, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Marii Wiktorowicz, która przedstawiła 
się jako radca prawnym, reprezentujący w dniu dzisiejszym swoich rodziców, Tatianę i 
Krzysztofa Wiktorowiczów. Nawiązując do wypowiedzi radnej Barbary Stabińskiej, 
potwierdziła, że takie sytuacje mają miejsce. Dalej wyjaśniła, że jej obecność na sesji wynika  
z powodu, że w miejscowości Kątno stan dróg jest tragiczny. Droga prowadząca do 
nieruchomości rodziców jest notorycznie rozkopywana i nieprzejezdna z tego względu, że 
gmina podobno bez stosownych decyzji, o czym została poinformowana, dopuszcza się tego  
żeby prowadzić prace, które nie są związane z bieżącą eksploatacją tych dróg ani z bieżącą 
ich konserwacją, natomiast prowadzone są prace na działkach sąsiednich, żeby doprowadzić 
tam kanalizację i wodociąg. Nie wyznaczane są objazdy, a w ostatnim czasie przez 2 tygodnie 
przez środek drogi szedł kabel elektryczny z jednej posesji na drugą posesję co było zgłaszane 
codziennie w gminie i nikt nie zareagował. Pani Maria Wiktorowicz prosiła, żeby Pan Wójt 
odniósł się do tego. Ponadto dodała, że kiedy przyszła do urzędu złożyć skargę do protokołu 
została potraktowana podobnie jak pani radna, tyle tylko że pracownik powiedział, że: „ on 
ma 65 lat i ma w głębokim poważaniu co ja chcę, czego ja nie chcę i co tutaj się w ogóle 
dzieje, bo on idzie na emeryturę i nic go nie interesuje i to było w obecności przełożonego”. 
 
Pan Bogusław Fijas Wójt Gminy Ostróda odnosząc się do Pani Marii Wiktorowicz prosił aby 
swoje uwagi złożyła na piśmie, wówczas odniesie się do zarzutów. 
 
Pan Mateusz Radecki sołtys sołectwa Wałdowo nadmienił, że złożył na ręce 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ostródzie petycję związaną z możliwością aplikowania 
przez mieszkańców miejscowości ościennych, przygranicznych do Ostródy takich jak 
Wałdowo ,Międzylesie, Czerwona Karczma, Kajkowo i Szafranki o kartę ostródziaka. Dodał, 
że mieszkańcy tych miejscowości są w bardzo dużej zależności od miasta, część prowadzi 
działalność gospodarczą i uważa, że możliwość aplikowania i posiadania tej karty jest 
właściwe. Zachęcił sołtysów z wymienionych miejscowości do podjęcia dyskusji. Ponadto 
dodał, że będzie informował, kiedy będzie rozpatrywana petycja na komisji skarg, wniosków i 
petycji w radzie miejskiej. Następnie Pan Mateusz Radecki odnosząc się do dwóch uchwał w 
sprawie przystąpienia do miejscowych planów zauważył, że w głosowaniu nad jednym 
planem radny Witold Bojar wstrzymał się, a nad drugim radny Krzysztof Wroński, jeden plan 
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dotyczył Idzbarka, drugi Zwierzewa i zapytał, czy  plany dotyczyły ich działek? Ponadto 
dodał, że radni powinni się wyłączyć całkowicie z głosowania tak jak Pan Andrzej Bartnicki. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni chcą się odnieść do zapytania. 
 
Radny Krzysztof Wroński wyjaśnił, że wstrzymał się od głosowania bo nie wiedział. 
 
Radny Witold Bojar powiedział, że wszystkie decyzje dotyczące miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego są podejmowane zgodnie z prawem i w interesie 
Mieszkańców a jako radny zawsze działa dla dobra mieszkańców. 
 
Wójt Gminy Ostróda kierując wypowiedź do Pana Mateusza Radeckiego zapytał, dlaczego 
nie zadał  pytania panu przewodniczącemu kiedy było głosowanie dotyczące jego mandatu i 
zajęcia się sprawą. Pan Wójt nadmienił, że standardy które wyznaczył Pan Radecki powinny 
dotyczyć wszystkich a nie wyrywkowego traktowania problemów. Dalej Pan Fijas 
powiedział, że jeśli jest głosowanie, które dotyczy interesu radnego, radny powinien z tego 
głosowania się wyłączyć. Nie powinien w nim brać udziału, ewentualnie wstrzymać się, czyli 
nie zabrał tego głosu, co zdaniem Pana Wójta jest stosowne.  Następnie Pan Wójt korzystając 
z udzielonego głosu odniósł się do informacji, które pojawiły się na Facebooku Pana 
Przewodniczącego Rady, i słów: „co chce ukryć Wójt Fijas? Wielki skandal wisi w 
powietrzu." Pan Wójt powiedział: „nie myślałem. że kiedykolwiek będę tłumaczył się z tego, 
że używam swojego samochodu prywatnego do celów służbowych”. Kiedy został wójtem na 
początku kadencji podpisał umowę i z tego tytułu, że  gmina nie posiada samochodu, używa 
prywatnego samochodu do celów służbowych. Reguluje to rozporządzenie, gmina Ostróda 
znajduje się w przedziale od 0 do 100 000 mieszkańców a maksymalna ilość kilometrów w 
tym przedziale wynosi 300 km na miesiąc, co jest niezmienne od listopada 2012 roku. 
Wyjazdy Wójta są po terenie gminy, średnio ok. 2 tysiące km. Stawka na dzień dzisiejszy za 1 
km wynosi 1,15 zł i dzisiaj to jest kwota 300 zł odejmując podatek i nieobecności. Przepisy 
obowiązują we wszystkich samorządach i jednostkach. Ponadto w gminie Ostróda nie ma 
samochodu służbowego jak i zatrudnionego kierowcy, 22 pracowników ma przyznane 
ryczałty ( w tym 5 pracowników interwencyjnych), ponieważ bardzo często wyjeżdżają w 
teren. Pan Wójt nadmienił, że na przestrzeni 12 lat od kiedy jest Wójtem środki na wypłatę 
ryczałtu mogą wynosić ok. 23 tys. a miesięcznie ok 220 zł. Pan Bogusław Fijas dodał: „ i to 
właśnie jest ten przysłowiowy skandal, następna sprawa przedstawianie tutaj wójta, że nie 
chce podzielić się takimi informacjami. Absolutnie jest to nieprawdą tylko też trzeba 
zachować pewne procedury. Wymaga się od wójta  stosowania maksymalnych procedur i 
staram się to robić z największą starannością, również trzeba tego wymagać od siebie. Jeśli 
pan występuje do mnie z pytaniem raz jako Marek Husar, raz jako Przewodniczący, raz jako 
radny Husar, co niestety się z sobą  kłóci. Dlatego starałem się pana po prostu, przepraszam 
za słowo pouczyć, że są pewne zasady występowania o udzielenie informacji. Ja się nie 
odżegnuję od udzielania takich informacji ale mogę powiedzieć jedno fakt, że o takie 
informacje się występuje, zwłaszcza że te informacje są bardzo dobrze znane dla przeciętnych 
obywateli, to dla pana też to powinno być znane. No niestety robi się z tego przysłowiową 
aferę” . Pan Wójt podkreślił, że nie ma w tym najmniejszego czy największego skandalu a 
zadanie takiego pytania w taki sposób przez przewodniczącego jest kompromitujące. 
Następnie Pan Bogusław Fijas odniósł się do wypowiedzi radnej Barbary Stabińskiej  
i powiedział, że tematem się zajmę, ponieważ ze spotkania pracownik sporządził notatkę 
w której jedno zdanie brzmi trochę dziwnie:  "ja pana czy ciebie załatwię" . 
 
Radna Barbara Stabińska : „pan chyba żartuje panie wójcie”. 
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Wójt Gminy Ostróda, dalej: „ja nie żartuję, ja tylko stwierdzam fakt. Są sytuacje gdzie radni, 
mają obowiązek zgłaszania swoich wątpliwości do różnych organów. Tylko nie zawsze tak 
jest, że jeśli dany organ przyjeżdża na kontrolę to... powiem w ten sposób ja mogę pani zadać 
pytanie: Czy nadzór budowlany który przeprowadził kontrolę czy Panią poinformował o tej 
kontroli?”.  
 
Radna Barbara Stabińska :”Proszę pana zgłosili się do mnie mieszkańcy”. 
 
Pan Bogusław Fijas: " wiem bo pani zgłosiła problem i ten problem trafił do nadzoru 
budowanego”. 
 
Pani Stabińska: „jeśli pan wójt mówi, że ja zgłosiłam to proszę mi podać kartki i pismo na 
których to jest napisane”. 
 
Pan Wójt: „znaczy ja mówię jeśli pani zgłosiła to uważam, że na przy takich kontrolach  są 
zapraszani ludzie, których zaprasza kontrolujący. Jeśli nadzór budowlany przeprowadza 
kontrolę to zgłasza to do urzędu gminy, podaje datę i wójt decyduję jacy pracownicy 
merytoryczni w tej kontroli uczestniczą, odpowiadają. Pani może wystąpić do mnie tutaj z 
pismem”. Pan Wójt ponownie zapytał, czy radna została zaproszona na kontrolę przez nadzór 
budowlany czyli przez kontrolującego? 
 
Radna Barbara Stabińska powiedziała, że mieszkańcy Kątna wystąpili z wnioskiem o udział 
w kontroli, wtedy poszła do pana kierownika jednak była odsyłana  od Kajfasza do Jonasza, 
aby dowiedzieć się o terminie. Ponadto dodała, że z racji tego, że jest radną to zwrócili się w 
tej sprawie mieszkańcy i nie wiedziała o jakie rury chodzi, a jeżeli dostała taką informację to 
czuła się w obowiązku jechać w czasie kontroli budowlanej i zobaczyć. Radna prosiła, żeby 
nie insynuować, ponieważ słów takich nie użyła a zadała trzy razy pytanie panu [...] bardzo 
głośno, żeby się zastanowił nad tym co mówi i to było  koniec naszej rozmowy”.  
Pan Wójt: „ no i zostało to w jakiś sposób to wyjaśnione” i dalej ponowił pytanie, czy została 
pani zaproszona przez nadzór budowlany?” 
 
Radna B. Stabińska: „ nie musiałam być zaproszona przez nadzór budowlany, nie zabierałam 
głosu, chciałam tylko zobaczyć gdzie są jakie rur i występowałam jako radna swojego 
okręgu”. 
 
Pan Mateusz Radecki prosił o zabranie głosu dodając, że trochę dotyczy to jego. 
 
Pan Marek Husar odniósł się  do wcześniejszego głosowania dotyczącego komisji i 
powiedział, że rozmawiał z mecenasami, że komisja nie miała żadnych praw a głosując nie 
naruszył żadnych zasad i norm. Ponadto, nauczony doświadczeniem a wcześniej był w 
samorządzie że zadaję pytania nawet jeżeli są to informacje ogólnodostępne to woli mieć te 
informacje na piśmie, bo różnych rzeczy doświadczał, że mówi się tak a robi inaczej a 
rzeczywistość jest inna. Pan Husar nadmienił, że będzie pisał i zadawał pytania a brak 
odpowiedzi ze strony urzędu uważa za słabe. Nie chce nikogo obrażać ani pomawiać, 
ponieważ zadał trzy pytania i na trzy pytania nie uzyskał normalnej odpowiedzi, stwierdzono 
w piśmie „abym zajął się  bieżącymi sprawami gminy. Pan Przewodniczący powiedział, że 
chciałby się zająć bieżącymi sprawami, jednak uzyskiwanie informacji z urzędu jest 
utrudniane, pracownicy nie udzielają informacji tu dodał, że nie wszyscy oczywiście. 
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Ponadto nawiązując do wypowiedzi radnej Barbary Stabińskiej poparł jej stanowisko i 
powiedział, że  gdyby się coś działo w jego okręgu wyborczym to czułby się w obowiązku 
bycia i dostrzeżenia pewnych remontów, napraw, budów, interwencji, aby móc udzielić 
odpowiedzi swoim wyborcom. 
 
Pan Mateusz Radecki odnosząc się do tematu rury w Kątnie powiedział, że jako Prezes 
Stowarzyszenia Kamieni Szlachetnych zgłosił problem z racji tego, że działania statutowe 
opiewają na ochronę środowiska i uważa, że nawet Pan Dominik Serafin będący 
przewodniczącym komisji Ochrony Środowiska powinien być o tym poinformowany. Dalej 
nadmienił, że w tym tygodniu albo w następnym Wody Polskie również przeprowadzą 
kontrolę i będąc na miejscu Przewodniczącego Komisji Ładu warto byłoby na taką kontrolę 
przybyć, ponadto prosił aby radna Barbara Stabińska również przybyła. Pan Radecki prosił 
aby jego również poinformować, ponieważ chętnie przybędzie i zapewnił, że to nie będzie 
jedyna kontrola w tej sprawie. Dalej Pan Mateusz Radecki odnosząc się do samochodu 
służbowego, zapytał Pana Wójt, czy wyjazd na otwarcie BIG-u w Ostródzie to był wyjazd 
służbowy czy prywatny w czasie trwania choroby. 
 
Wójt Gminy Ostróda odpowiedział, że nie będzie odpowiadał ponieważ na głupie pytania 
może być tylko głupia odpowiedź i zapytał  jaki to ma kontekst i w którym miejscu złamał 
prawo. 
 
Pan Mateusz Radecki: „w takim, że wiele osób w całej Polsce ma ten sam problem”. 
 
Wójt Gminy Ostróda stwierdził pytająco, „czy z tego tytułu pobrałem jakieś dodatkowe 
środki”. 
 
Pan Radecki wtrącił:  - „L4”. 
 
Pan Bogusław Fijas stwierdził, że nie będzie dyskutował, ponieważ Pan Radecki posiada 
bardzo ograniczoną wiedzę a wnioski które składa pokazują hejterski charakter. 
 
Pan Mateusz Radecki : „mam pełne prawo pytać”. 
 
Przewodniczący Rady prosił panów o zakończenie dyskusji. 
 
Wójt Gminy Ostróda stwierdziła, że nie mam obowiązku panu odpowiadać i dodał: „głupie 
pytania, głupie odpowiedzi”. Dalej Pan Wójt ponieważ z sali padło słowo, że obowiązek 
odpowiedzi wynika z Konstytucji powiedział : „proszę pana czy proszę panią opieranie się na 
Konstytucji to właśnie powiem w ten sposób to jest nie tylko nadużywanie ale to nie na tym 
polega zdobywanie, znaczy pozyskiwanie informacji. W jakim celu pozyskujemy? Ja wierzę 
że pani cel jest słuszny, powiedziała pani zniszczona droga i tak dalej tylko w przypadku pana 
Radeckiego to trochę inaczej wygląda bo ja mogę pani powiedzieć w przypadku pana 
Radeckiego mówimy o ewidentnym nękaniu. Nękany jest wójt, nękany jest urząd, nękani są 
ludzie ten pan  nęka, ja to głośno mówię. Proszę pana ja już podjąłem kroki prawne i będę 
konsekwentny w podejmowaniu i dziękuję panu. Nie będę odpowiadał panu czy na 
zwolnieniu lekarskim mam być w jednym miejscu czy w drugim. Przede wszystkim nie będę 
też panu mówił jak wygląda rehabilitacja, bo komu mam się tłumaczyć? Człowiekowi, który z 
takim cynizmem prawda i z taką wytrwałością hejtuje pracę samorządu? Niszczy pracę 
samorządu”. 
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Pan Marek Husar: „przepraszam panie wójcie, nie mówmy o tym  hejcie”. 
 
Pan Bogusław Fijas: „bo taka jest sytuacja, ja bardzo żałuję że pan też do tego dołączył i to 
jest moje zdanie”. 
 
Przewodniczący Rady: „ja nie dołączyłem do tego, bo ja też czuję się nękany i moja rodzina 
czuje się nękana. I ja tego nie roztrząsam”. 
 
Pan Wójt chciał zabrać głos. 
 
 Pan Marek Husar:  „przepraszam panie wójcie, pan da mi dokończyć”. 
 
 Pan Bogusław Fijas:  „ale przepraszam udzielił pan mi głosu, pan mi tego głosu jeszcze nie 
zabrał, za moment skończę i będzie pan dalej kontynuował”. 
 
Pan Marek Husar odebrał głos Wójtowi Gminy Ostróda. 
 
Radny Witold Bojar: „Panie Radecki dopiero pan wójt powiedział, że jeżeli jest na 
zwolnieniu czy na urlopie to nie pobiera żadnych dodatkowych środków a pan dalej odświeża 
te kotlety. Mnie tak samo już pan za przeproszeniem od kilku lat wyciąga tą sprawę. Przecież 
to jest żałosne”. 
 
Przewodniczący Rady Marek Husar: „dziękuję, może jakiś inny temat, bo ja tylko odniosę się 
do tego hejtu o którym mówił pan wójt. Panie wójcie ja też mogę powiedzieć, że uważam za 
hejtowanie udostępnianie wpisów portalu Ostróda News dotyczący podwyżek diet radnych. 
Być może część radnych nie głosowała za tymi podwyżkami, bo część radnych nie miała 
informacji, a część radnych miała informację, że diety będą podniesione z automatu i dzięki 
temu wszystkiemu państwo sołtysi też nie otrzymali podwyżki”. 
 
Radny Dominik Serafin nawiązując do wypowiedzi Pana Mateusza Radeckiego w kwestii 
udziału Przewodniczącego Komisji Ładu podczas kontroli w Kątnie stwierdził, że gdyby był 
powiadomiony o spotkaniu i zaproszony prze odpowiednią instytucje, to na pewno wziąłby 
udział. 
 
Pan Marek Husar Przewodniczący Rady przypomniał, że miesiącu sierpniu złożył wniosek 
jako radny Gminy okręgu Międzylesie, Warlity, dotyczący bezpieczeństwa mieszkańców 
gminy, tj. postawienia znaku.  Dalej Pan Husar: „przeraża mnie to, że pan też powiedział 
ostatnio, że do końca stycznia postawi znak. Wszystkie komisje zebrały się, policja nie ma 
żadnych zastrzeżeń, Zarząd Dróg nie ma zastrzeżeń do postawienia znaku na ul. Granicznej 
na Wałdowie i do dzisiaj tego znaku nie ma i otrzymałem na schodach gminy odpowiedź 
od pracownika, że niestety ten znak nie będzie stał, więc nie wiem czy przeszkodą jest kwota 
3 tys. czy to, że jest to mój okręg i okręg Pana Radeckiego”. Pan Przewodniczący prosił o 
odpowiedź i dodał, : „ dzisiaj akurat nie mogła być pani, która miała przyjść na tą sesję. Dwa 
razy do jej męża nie mogła dojechać karetka. Jest to problem polegający na tym, że brzydko i 
kolokwialnie mówiąc lata się po mieszkańcach, budzi ich się w nocy, żeby ta karetka 
przyjechała, ratownicy medyczni się skarżą, bo jeżeli nie dojadą na czas do pacjenta i pacjent 
umrze muszą pisać sprawozdania dlaczego nie dojechali. I nie wiem, kiedy będzie postawiony 
znak na ul. Granicznej na Wałdowie i czy to jest tak ogromny problem, żeby za 3 tys. zrobić 
tę dokumentację i postawić znak? Chciałbym panie wójcie uzyskać odpowiedź na to”. 
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Wójt Gminy Ostróda powiedział,  że pierwszy raz słyszy o tym i absolutnie nie miał z tym do 
czynienia, sprawdzi czy takie pismo trafiło. 
 
Przewodniczący Rady wtrącił: „trafiło w sierpniu”. 
 
Pan Wójt dalej kontynuował wypowiedź i powiedział, że być może działo się to podczas jego 
nieobecności będąc na zwolnieniu lekarskim, wtedy urząd pracował w czasie jego 
nieobecności. Następnie odnosząc się do Pana Marka Husara powiedział, że jeśli taki wniosek 
składał w sierpniu a do dnia dzisiejszego nie zna odpowiedzi to niestety świadczy to o 
skuteczności działania Przewodniczącego Rady. 
 
Przewodniczący Rady nadmienił, że wysłał kilka pism na które nie dostał odpowiedzi. 
 
Pan Bogusław Fijas zapewnił, że zastępca sprawdzi i wówczas otrzyma informację. 
 
Przewodniczący Rady wyraził swoje zadowolenie i powiedział, że chciałby, żeby tam powstał 
znak a nie informacja, ponieważ informacja już go nie interesuje i dodał, że jeżeli trzeba to 
może sam kupić ten znak i postawić zgodnie z przepisami o ruchu drogowym, jednak nie 
stworzy do tego dokumentacji, gdyż się na tym nie zna. 
 
Wójt Gminy Ostróda ponownie wyjaśnił, że po raz pierwszy usłyszał o tym problemie dzisiaj. 
 
Przewodniczący Rady powtórzył, że o tym problemie już wielokrotnie mówił, nawet na sesji 
grudniowej. 
 
Wójt Gminy : „ jeśli mam brać odpowiedzialność za to co się dzieje no to panu odpowiadam, 
dziś po raz pierwszy o tym się dowiedziałem i dziwię się panu, że jest pan tak mało 
skuteczny”. 
 
Pan Marek Husar: „ to nie jest mała skuteczność,  ja mam zasypać Urząd Gminy 
dokumentami, mam przyjść z prawnikiem? „ 
 
Pan Bogusław Fijas: „może pan zrobić wszystko żeby swój cel osiągnąć”. 
 
Pan Marek Husar: „jeżeli pracownik tak jak tu słyszę od pani mecenas nie robi nic, to nie robi 
nic, i co ja mam temu pracownikowi zrobić? Proszę znaleźć złoty środek”. 
 
Pan Bogusław Fijas powiedział, że sesja to nie jest miejsce do takich dyskusji.  
 
Pan Marek Husar stwierdził, że ale dobrze by było żeby mieszkańcy Wałdowa wiedzieli o 
tym, że jest problem ze znakiem, który tak naprawdę nie powinien stanowić problemu. 
 
Pan Bogusław Fijas: po raz pierwszy pan ten temat zgłosił. 
 
Pan Marek Husar zapewnił, że po raz któryś i dodał, znajdę to na sesji, obejrzę sesję i panu 
przypomnę. 
 
Pan Bogusław Fijas: „ powiedział, że jeśli wniosek został złożony to wyjaśni dlaczego nie 
został zrealizowany i jeśli nie będzie żadnych przeszkód na pewno zostanie to zrealizowane. 
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Jeśli tu również pan podkreśla kwestie bezpieczeństwa, czyli kwestie najważniejsze, czyli 
podkreśla pan zasadność, nic nie stoi na przeszkodzie, żeby taki znak został postawiony”.  
 
O głos poprosiła Pani Marii Wiktorowicz mecenas, która stwierdziła:  „Szanowni państwo 
problem tutaj polega na jednej rzeczy, że pan wójt deklaruje pomoc jednak współpracując z 
gminą co najmniej od pięciu lat w każdej sprawie, którą próbuję załatwić jeżeli chodzi o 
infrastrukturę, jeżeli chodzi o jednostki komunalne i wszystko inne, muszę to załatwiać na 
około przez np. starostwo, a starostwo musi mam wymierzać grzywny. Co więcej w tej chwili 
Zakład Obsługi Komunalnej moim klientom jest winny pieniądze, których nie reguluje, 
komornik wejdzie jutro na konto ZOK dlatego, że od kilku lat sukcesywnie pan nas ignoruje. 
Pan ignoruje wszystkich obywateli- tak jest. Co więcej moja matka kiedy próbowała się do 
pana dodzwonić czy do pana Kastraua, okazało się to niemożliwe….. 
 
Pan Wójt zapytał: „dlaczego” 
 
Pani Maria  Wiktorowicz dalej: „ dlatego, że zablokowaliście jej numer w swoich telefonach  
i nigdy nie udaje się jej do was dodzwonić, ani do jednego pana, ani do drugiego. A mnie co 
najmniej raz do pana Kastraua chwilę później się udało bez problemu to był jeden jedyny raz. 
Panowie wy tutaj mówicie, że jesteście pomocni, wy jesteście nie pomocni w ogóle”. 
 
 Bogusław Fijas Wójt Gminy:  „to jest pani zdanie, pani ma określone”. 
 
Pani Maria Wiktorowicz: „proszę pana ja panu powiem jedną rzecz”. 
 
Zastępca Wójta Grzegorz Kastrau: „proszę nie mówić proszę pana co ja nie wiem jak w 
Kątnie wygląda infrastruktura  drogowa? 
Pani M. Wiktorowicz: „a widział pan te zdjęcia które ja panu wysłałam? 
 
Pan Grzegorz Kastrau: „wiem co pani wysyłała infrastruktura drogowa była robiona, jest w 
doskonałym stanie. Proszę nie mówić i nie lajkować, że coś jest nie tak. Może coś z panią jest 
nie tak?” 
 
Przewodniczący Rady Marek Husar : „ panie wójcie, to tak troszeczkę za daleko”. 
 
Zastępca Wójta Grzegorz Kastrau: „ale to ja przepraszam najmocniej”. 
 
Przewodniczący Rady Marek Husar wchodząc w słowo powiedział: „przepraszam, ja wiem że 
są emocje ale nie posuwajmy się do takich słów”. 
 
Pani Maria Wiktorowicz: „Panie wójcie może ze mną jest coś nie tak. Ja nie kwestionuję. 
Tylko problem polega na tym, że to nie tylko ja mam ten problem”. 
 
Wójt Gminy Ostróda Bogusław Fijas: „niech pani nie mówi za kogoś, pani mecenas, bo pani 
się wydaje, że pani kogoś reprezentuje. Pani siebie może tylko reprezentować i nikogo więcej 
i pani się wydaje, bo cokolwiek byśmy nie zrobili, np. droga XXI wieku do Kątna, piękna 
droga, nie wszystkie drogi w Kątnie, w Zwierzewie, w Turznicy, w Samborowie są zrobione. 
Pani o tym dokładnie wie i nie ma takiej wsi może oprócz Smykówka gdzie praktycznie 
wszystkie drogi są asfaltowe ale to jest inna specyfika miejscowości. 
 
Pani M. Wiktorowicz: „ale ja nie oczekuję tego, proszę pana”. 
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Pan Bogusław Fijas: „ oczekuje pani tego, bo znamy temat bardzo dobrze”. 
 
Pan Bogusław Fijas stwierdził, że sesja to nie jest targowisko, prosił aby Pani Maria 
Wiktorowicz złożyła pismo na które otrzyma odpowiedź. 
 
Pani Maria Wiktorowicz nie oczekuję, że wszystkie drogi będą super i dodała, że kiedy do 
Pana Kastraua osobiście wysyłałam zdjęcia stanu drogi, nie było reakcji. Na sprawę 
zareagowało dopiero Starostwo i powiedziało, że droga jest w stanie nieprawidłowym. 
 
Zastępca Wójta Grzegorz Kastrau: „przepraszam najmocniej a nie była zrobiona? Nie 
wykonana była naprawa bieżąca dróg?” 
 
Pani Maria Wiktorowicz zapytała: „po jakim czasie i w wyniku czego została wykonana, 
droga na bieżąco nie ma odwodnienia”. 
 
Przewodniczący Rady Marek Husar kończąc ten temat prosił aby Pani Maria Wiktorowicz 
złożyła pismo. 
 
Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Szymonowi Wożniakowi , który 
odnosząc się do członków Komisji Rewizyjnej prosił o przybycie i zrobienie wizji lokalnej na 
drodze powiatowej. Podkreślił, że wykorzystał już swoje możliwości łącznie z wizytą do Pani 
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych i pana zastępcy dyrektora. Zaznaczył, że droga która 
została wyremontowana kilka lat temu na którą gmina przeznaczyła środki ponad 1 ml 200 
tys. zł w październiku zeszłego roku została zniszczona poprzez posypanie, najpierw polanie 
smołą, później posypanie tej drogi żwirem, grysikiem, przez co zostały uszkodzone  
samochody. Ubezpieczalnie nie chcą wypłacić ubezpieczenia, ponieważ twierdzą że droga 
podczas prac była prawidłowo oznakowana. Pan Szymon Woźniak twierdzi, że droga nie była 
prawidłowo oznakowana na co ma odpowiednie zdjęcia. Na wspomnianej drodze była 
komisja rewizyjna z powiatu i nie podjęła żadnych działań w tej sprawie a Pan starosta nie 
przyjął mieszkańców na rozmowę. Pani Małgorzata Ostrowska i pan Grzegorz Puzon 
obwieścili, że osiągnęli sukces negocjując z firmą Przedsiębiorstwo Budowy Dróg Mińsk 
Mazowiecki. Taką naprawę drogi nazywa powierzchniowe utrwalenie drogi, polanie smołą, 
posypanie grysikiem, to taką drogę można było zrobić wtedy kiedy my prosiliśmy i 
walczyliśmy z Urzędem, z panem wójtem, z panem Grzegorzem Kastrau, żeby ta droga była. 
Jako mieszkańcy żądamy żeby ta droga była naprawiona i doprowadzona do stanu przed 
którym była, ponieważ to wykonanie, które zostało zrobione nie było w ogóle potrzebne i tam 
nie były potrzebne żadne naprawy gwarancyjne oprócz tego co gdzieś tam wykonali” 
 
Przewodniczący Rady Marek Husar udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej 
Andrzejowi Bartnickiemu, który potwierdził gotowość komisji do dyspozycji żeby tam 
pojechać w dogodnym terminie, jednak podkreślił, że statutowym obowiązkiem i ustawowym 
komisji rewizyjnej jest kontrola działalności wójta oraz jednostek podległych i jednostek 
organizacyjnych Gminy Ostróda. Działanie komisji w tym zakresie jeżeli zarządcą drogi 
jest powiat będą nikłe. Radny zapewnił, że w ramach wykonywania obowiązku radnego 
zaproponuje termin, przekażę informacje wszystkim członkom komisji i wyjaśnią sprawę na 
miejscu.  
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Przewodniczący Rady Marek Husar podziękował za informacje i odnosząc się do wypowiedzi 
Pana Bogusława Fijasa Wójta Gminy Ostróda powiedział: „moja bezskuteczność nazywa się 
Husar, to tak żeby wszyscy wiedzieli”. 
 
Na tym dyskusję w tym punkcie zakończono. 
 
Ad. 24. 
Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Ad. 25. 
Wolne wnioski i informacje.  
 
Sołtys sołectwa Wałdowo Pan Mateusz Radecki przypomniał, że składał interpelację i nie 
otrzymałem żadnej informacji. Zapytał czy ma złożyć pisemnie czy wystarczy ustnie? 
Przypomniała, że interpelacja dotyczyła progu zwalniającego, projektu drogi ulicy 
Diamentowej.  
 
Wójt Gminy Ostróda prosił o złożenie interpelacji na piśmie. 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
Ad. 26.  
Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 
 
W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Marek Husar zamknął 
obrady XVI Sesji Rady Gminy Ostróda o godz. 1528 . 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Zaprotokołowała: 
 

Przewodniczący  Rada Gminy Ostróda 

  

 

 

 

 

Przygotował(a): Administrator Systemu  

 
 


